

Grundejerforeningen Holmehus

Referat af bestyrelsesmøde 22. maj 2018

Dagsorden

1. Referat/sekretær
2. Beretning formand
3. Regnskab foreningen, vejfond
4. Kommende pladsdag
5. Opfølgning HOFOR
6. Eventuelt

Fremmødte: Michael, Gert, Lars, Noah, Sannie

Afbud: Lasse, Lene (inviteret pga. punktet om pladsdag)

Referat fra sidst

Der var ingen kommentarer til referatet af mødet fra sidst.

Beretning (formand)

Datoen er ændret fordi formanden synes at det giver mere mening at holde mødet inden pladsdagen end at holde det tre dage efter pladsdagen.

Gendrup har lavet Bjernedevej færdigt og vi har fået regningen. Der er ikke kommet noget nyt angående bump på vejene.

Der har været nogle indbrudsforsøg, folk har kommunikeret på foreningens Facebook-gruppe.

Der er arbejdet på placering af standere til Nabohjælp-skilte. Der bliver snart bestilt skilte. Det er Sannie og Gert, der har bolden på denne. Sannie udarbejder også en seddel der skal informere om hvad det er for nogle skilte og hvad Nabohjælp er for noget.

Regnskaber

På vejfonden er der betalt 31K til Gendrup for arbejdet på Bjernedevej og på vejfonden er der betalt for opgravningen på pladsen. Der er sendt kontingentopkrævninger ud. Grundejerforeningen har ca. 58 tkr på kontoen og vejfonden har ca. 164 tkr. Træerne forventes at komme i november – det er mest optimalt at plante på den tid af året.

Kommende pladsdag:

Der er pladsdag den 2/6, og som nævnt ovenfor er dette møde flyttet på grund af dette. Det er en "almindelig" pladsdag, så der er ikke fest bagefter.

Michael synes at vi skal prioritere klippe hæk, rydde ukrudt i sandet og petanquebanen. Lars laver som normalt en indkaldelse som bliver distribueret.

Noah laver en reminder på mail og Facebook.

HOFOR

Der er kommet en henvendelse fra HOFOR og bestyrelsen har sagt ja til at gå videre med en projektering. Der er ingen finansielle forpligtelser på dette stadie. Tidslinje:

- Et par timer med en lille skare fra bestyrelsen (en eller to)
- Tekniske forberedelser
- Diskussion om hvad der kunne være interessant at lave
- Mere detaljerede undersøgelser.

Vi skal levere: tilladelse til at flyve med drone og nogle repræsentanter som de kan være i kontakt med.

Vi stiller med Michael, Gert og Lars til disse møder.

Vi skal informere Shane O'Brien, Henrik Nielsen, Morten Sax og Erik Agertoft om disse tiltag, eftersom de af tidligere generalforsamlinger er blevet udpeget som særlige interessenter omkring klimaprojektet på pladsen.

Efter mødet vil der blive omdelt en seddel med information om forløbet, men af denne seddel vil det fremgå at information om projektet fremover vil kunne findes på hjemmesiden og blive sendt ud på foreningens email-liste. Forhåbentlig vil der komme flere tilmeldinger til denne liste på den måde.

Eventuelt

Der er kommet en forespørgsel fra festudvalget om pladsdagen kan regne med at vi gør det samme som sidste år – bestyrelsen bakker op om en stor fest igen, men vi afventer mere konkrete planer og budgetter fra udvalget.

Næste møde 6. august.